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 Protokół nr 148/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 lipca 2018r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Katarzyna Trzaskalska – Członek Zarządu /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, M. Piątkowski. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 145/2018, 

146/2018. 

 

Pani Wicestarosta zapytała, czy są uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 145/2018. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, M. Piątkowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 146/2018. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zrzeczenia się prawa do odwołania od decyzji Nr 237/2018 Starosty 

Nowomiejskiego z dnia 19.07.2018 r. w sprawie zatwierdzenia projektu budowlanego i 

udzielenia pozwolenia na budowę linii kablowej  SN-15 kV  na działce będącej własnością 

Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pani Banaszewska poinformowała, że inwestor ENERGA-OPERATOR SA Oddział w Toruniu 

złożył wniosek o zrzeczenie się prawa do odwołania od decyzji Starosty z dnia 19.07.2018r., 

zatwierdzającej projekt budowlany i udzielenia pozwolenia na budowę linii kablowej na działce 

stanowiącej własność powiatu.   

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, 

M. Piątkowski. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęła informacja odnośnie rachunku zysków i strat 

Szpitala Powiatowego za I półrocze 2018r. Dodała, że wyniki spółki są ujemne tj. „na minusie” 

jest 1 006 000 zł. Nadmieniła, że jesteśmy w trakcie rozbudowy szpitala, mamy 
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zagwarantowane środki zewnętrzne w wysokości 3 393 000 zł. Szczegółowo omówiła 

sprawozdanie finansowe szpitala za I półrocze 2018r. Dodała, że po analizie dokumentacji 

można stwierdzić, iż przychody są uzyskiwane przede wszystkim z kontraktów z NFZ, wynik 

przychodów utrzymuje się na stałym poziomie od 2009r. Nadmieniła, że koszty z działalności 

operacyjnej wyniosły 13 041 000 zł. Poinformowała, że szpital spodziewa się należności 

krótkoterminowych w wysokości ok. 1 338 000 zł, natomiast zobowiązania wynoszą      

2 714 000 zł. W związku z powyższym brakuje środków na pokrycie zobowiązań w wysokości 

1376 000 zł. Poinformowała, że szpital na dzień 30.06.2018r. posiadał środki na rachunku 

bankowym w wysokości 136 000 zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie płynności 

finansowej.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że po posiedzeniu Zarządu odbędzie się Zgromadzenie 

Wspólników i będzie można zapytać dyrektora Kurowskiego o wyniki finansowe szpitala.  

Pani Grzywacz stwierdziła, że obecna sytuacja szpitala wynika m.in. ze zmniejszonego 

kontraktu dla szpitala.  

Pani Wicestarosta stwierdziła, że największe straty przynosi oddział ginekologii i położnictwa.  

Pani Grzywacz dodała, że będzie ponaglała prośbę do pana Starosty w sprawie zorganizowania 

spotkania z ordynatorami szpitala.  

 

Pani Wicestarosta podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady. 

 

 

 

                                                                                                        Członek Zarządu 

                                                                                                     Katarzyna Trzaskalska 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                     


